
 

KALLELSE TILL ÅRSSTÄMMA FÖR INGARÖSTRANDS 

SAMFÄLLIGHET 

Lördagen den 6 april 2024 kl 13.00 i Ingarö Föreningshus (vid fotbollsplanen i 

Brunn), Ingarö. 

 

Vid omröstningar gäller en röst per fastighet respektive en röst per byggplats. Om ni är flera 

registrerade delägare av en fastighet måste ni skriva fullmakt mellan delägarna för att få delta i 

röstning på stämman. Därför vill vi påminna om att skriva ut en fullmakt och ta med till stämman. 

Obs! detta gäller även ni som är gifta/sambo när bägge är delägare. Om ingen av ägarna 

alls kan närvara på stämman kan ägarna ge en granne fullmakt att rösta för sig. En granne 

får företräda högst en (1) annan fastighet. En fullmaktsblankett finns bifogad med dessa 

stämmohandlingar, bara att kopiera om ni behöver flera exemplar.  

 

Mötet startar kl 13.00, men kom i god tid! Tänk på att avprickningen vid ingången brukar ta lång 

tid. Ta med stämmomaterialet till stämman.  

Enligt stämmobeslut 2017, 2018 och 2019 kallas medlemmarna till årsstämma via e-post, om ej 

medlem angett till styrelsen att kallelse ska ske via postgång. 

 

Vårens gemenskapsdag, städning och grillning är planerad till 4e maj. 

Midsommarfesten 2024 arrangeras av Fågelviksvägen (ligger utanför samfällighetens ansvar). 

 

 

Varmt välkomna! Hälsar er styrelsen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ingaröstrands Samfällighetsförening c/o Ulla Eriksson, Östervägen 36, 169 55 Solna 

Bankgiro 620–5470 Organisationsnummer 717901-6931 
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DAGORDNING ISF ÅRSSTÄMMA 2024  

Lördagen 6 april 2024, kl 13.00   

§ 1 Årsstämmans öppnande 

§ 2 Val av ordförande för stämman 

§ 3 Val av sekreterare för stämman 

§ 4 Val av två justeringsmän, tillika rösträknare för stämman 

§ 5 Frågan om stämmans stadgeenliga kallande 

§ 6 Fastställande av röstlängd 

§ 7 Fastställande av dagordning 

§ 8 Förvaltningsberättelse: 

- Verksamhetsberättelsen 

- Ekonomiska berättelsen 

- Revisionsberättelsen 

§ 9 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 

§ 10 Motioner från medlemmarna och Styrelsens utlåtanden 

§ 11 Framställande från styrelsen 

- Sand till badstränder 

- Fastighets- och bryggavgifter för 2024 

- Underhållsplaner för vägar respektive bryggor 

- Verksamhetsplan 

- Budgetplan 

§ 12 Ersättning till styrelsen och revisorerna 

§ 13 Förslag till styrelsens utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd  

§ 14 Val av styrelse och styrelseordförande 

§ 15 Val av revisorer och revisorssuppleant 

§ 16 Val av valberedning 

§ 17 Övriga frågor 

§ 18 Meddelande om plats där stämmoprotokollet görs gällande 

§ 19 Stämmans avslutande 

Bilagor  

§ 8 Förvaltningsberättelse  

- Bilaga 1 Resultatrapport  

- Bilaga 2 Balansrapport  

- Bilaga 3 Redovisning av kapital, intäkter respektive utgifter för de två sektionerna  

- Bilaga 4 Revisionsberättelsen  

- Bilaga 5 Besiktning av bryggorna. 

§ 11 Framställan från styrelsen 

- Bilaga 6 Sammanställning av offerter för påfyllnad av sand till föreningens badstränder  

- Bilaga 7 och 8 Underhållsplaner för vägar respektive bryggor 

§ 13 Förslag till styrelsens utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd  

- Bilaga 9 Budget  
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STÄMMOMATERIAL 

 

§ 8 Förvaltningsberättelse 
Räkenskapsåret är från 1 januari till 31 december 2023. 

 

Verksamhetsberättelsen 2023 för Ingaröstrands samfällighetsförening  

Styrelsen  

• Styrelsen har bestått av ordförande Ylva Johansson, sekreterare Mona Wikström, kassör 

Ulla Eriksson, bryggansvarig Kate Sullivan (tom augusti), vägansvarig Daniel Nyström 

och suppleanter Josephine (ordinarie from augusti) och Ida Jonsson (tom augusti). 

Revisorer har varit Magnus Wretholm och Anders Ekegren. Valberedning har bestått av 

Gunnar Holm och Tomas Ekbäck. Tio medlemsbrev har skickats ut till medlemmarna. 

Dessa går att läsa på föreningens hemsida under dokument. Under året har styrelsen haft 

tio styrelsemöten samt ett konstituerande möte.  

• Arbetet med lekplatser för barn och farthinder på vägarna har inte påbörjats pga. tidsbrist 

hos styrelsen och medlemmar.  

• I december 2022 sände styrelsen ut en enkät till medlemmarna om synpunkter på 

styrelsens arbete, dvs. vad man tycker att styrelsen ska prioritera, vad den har gjort bra 

samt förbättringsförslag. 45 medlemmar fyllde i enkäten varav 93% svarade att de är 

nöjda eller mycket nöjda med styrelsens arbete. De svarande prioriterade de olika 

arbetsområdena enligt följande: 1. Ekonomisk förvaltning, 2. Badstränder, 3. Vägar och 

diken, 4. Miljön (bla skog och ängar), 5. Bryggor, 6. Säkerhet, 7. Gemensamhetsdagar 

och sociala aktiviteter. Badstränder, Vägar och diken och Miljön låg väldigt nära 

varandra.  

• I september skickade vi in en redogörelse för vår avfallshantering i hamnen på 

uppmaning av Värmdö kommun och i oktober fick vi undantag från kraven i TSFS 

2923:23. 

• Årsstämman 2023 hölls i mitten av april. Under 2023 har tre fastighet sålts. Med ett 

introduktionsbrev hälsade styrelsen de nya ägarna välkomna till samfälligheten.  

• Gemensamhetsdagarna på̊ våren (6 maj) och hösten (14 oktober) genomfördes med 

sedvanlig städning, grillning, lotteri, in och ut med möbler mm.  

• En ny anslagstavla sattes upp vid busskuren och de övriga togs bort under höstens 

gemensamhetsdag. 

• Problem med fiberuppkopplingen, parkering inom samfälligheten och att det körs för fort 

på Fågelviksvägen är frågor som fortfarande har varit aktuella för medlemmar och 

styrelsen.  

• Styrelsen hade i maj ett samarbetsmöte med styrelserepresentanter från vår grannförening 

på Tranarö där vi diskuterade ovanstående frågor. 

 

Vägar   

• Föreningen har slutit två nya vägavtal pga. nybyggnation.  

• Snöröjning, sandning och maskinsopning av vägarna har gjorts i vanlig ordning. 

Snöröjning sker när snötäcket blir 7 cm eller mer.  

• Styrelsen har tagit fram en underhållsplan (bilaga 7) för våra vägar som läggs fram för 

beslut på stämman 2024 ( §11 styrelsens framställan). 

• Efter besiktning av föreningens diken rekommenderades att åtgärder skulle vidtagas för 

att förbättra dräneringen av föreningens vägar. För att undvika stående vatten som 

underminerar vägarna skulle dessa kantskäras och diken grävas samt rensas ur. Detta 

arbete utfördes av ILOMA under hösten och resultatet blev mycket bra. 

• På Myrängsvägen har det införts parkeringsförbud. Detta med anledning av att det 

långtidsparkerats fordon/båtar som försvårat framkomligheten. 
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• Elvings har numrerat våra sju belysningsstolpar för att användas vid felrapportering. 

 

Våra allmänningar  

• Klippning av fotbollsplaner och dyl. har gjorts i vanlig ordning. 

• Styrelsen har inspekterat träd på våra allmänningar och dåliga träd har tagits ner. Träd 

och stammar som legat på marken har tagits om hand och trädgårdsavfall såsom löv och 

grenar har forslats bort. Arbetet har gjorts av medlemmar och entreprenörer. 

• Grannarna på Ekbacksvägen har provtagit vatten från pumpen där och skickat in för 

analys. Mikrobiologiska värden ligger långt över rekommenderade nivåer varför vattnet 

därifrån anses fortsatt otjänligt. 

 

Miljö 

• Inom styrelsen har vi fortsatt att prata om hur vi på bästa sätt kan gynna den biologiska 

mångfalden inom samfälligheten och några medlemmar har under året fortsatt 

anläggandet av en blommande äng nedanför ekarna på Ekbacksvägen. Påbörjat under 

höstens gemensamhetsdag är också en rensning av sly i ekbacken som går ner till 

midsommarängen. 

• Tyvärr har inte tiden mm räckt till för att påbörja arbetet för att ta fram en miljöplan för 

samfällighetens marker, vi gör ett nytt försök nästa år. Se verksamhetsplanen. 

 

Hamn och badplatser  

• Ny sand till våra badstränder har varit aktuellt sen 2018. Även i enkätsvaren framkom ett 

stort önskemål om sand till ständerna. Styrelsen har tagit in offerter (bilaga 6). och 

kommer på stämman 2024 lägga förslag på åtgärd (§11 styrelsens framställan). 

• Nya bänkar till stränderna har inköpts. 

 

Bryggor   

• I höstas gjordes en kompletterande översyn av stolpbelysningen av Lagnö Rör, El & Bygg. 

Då konstaterades att belysningen är från olika år och att några gummilister är otäta. För 

åtgärder se verksamhetsplanen. 

• Under hösten genomfördes besiktningen av bryggorna som stämman beslutade om 2023 

(bilaga 5). Arbetet gjordes av HamnAB Sjöentreprenader. För åtgärder se 

verksamhetsplanen. 

• Styrelsen har tagit fram en underhållsplan (bilaga 8) för våra bryggor som läggs fram för 

beslut på stämman 2024 ( §11 styrelsens framställan). 

• Nya nummerskyltar för bryggplatserna sattes upp av medlemmar under våren. 

• Då inga nya intressenter för en plats i ett kajakställ finns har det inte varit något behov att 

utöka antalet. 

 

Ekonomi    

• Arbetet med dikesgrävning och kantskärning har utförts till en lägre kostnad än 

budgeterat,  

102 713 kr.  

• Besiktningen av bryggorna har utförts enligt budget till en kostnad av 25 000 kr.  

• Då Skatteverket 2022 bestämde att samfälligheter skulle vara momspliktiga redovisas 

siffrorna i resultatrapporten utan moms. Då Högsta Förvaltningsdomstolen i februari 2024 

slog fast att samfälligheter inte är momspliktiga kommer redovisningen framöver vara 

med moms igen. Årets resultat är -44 558 kr varvid kapitalet nu uppgår till 238 128 kr.  

• I redovisningen av intäkter, kostnader och kapital för de två sektionerna, fastigheter o 

bryggor framgår att hela samfällighetens kapital ligger i bryggsektionen (463 488 kr) 

medan fastighetssektion uppvisar ett underskott (-225 360 kr).  
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• Styrelsen har under året arbetat med samfällighetens ekonomi både utifrån att 

samfälligheter var momspliktiga och sedan 2024, åter inte momspliktiga. Vad det får för 

påverkan på våra avgifter. 

• Styrelsen har också arbetat med att ta fram ett förslag på avgifter för 2024 enligt svaret på 

motion 1 från förra året, gällande ”Avgifter för bryggor och fastigheter”. Årets motion 1 

gäller också detta. Styrelsens förslag presenteras under §11 styrelsens framställan. 

• Styrelsen har fortsatt sitt arbete att presentera en flerårig budgetplan. Här läggs in tänkta 

större åtgärder som redovisas tillsammans med föreningens basala kostnader. Tanken är 

att underhållsplanerna för vägar, bryggor och längre fram miljöplanen för våra marker ska 

ge ett bättre underlag för budgetplanen.  

• Föreningen har inga lån.  

• Ekonomisk förvaltare har under 2023 varit Anette Gylder, Ingaröstrands Redovisning.  

 

Det har varit ännu ett roligt och trevligt år att ha förtroendet att förvalta vår fina 

samfällighet. Vi tackar för förtroendet och all uppmuntran. 

 

2024-03-11 

Styrelsen för Ingaröstrands samfällighetsförening  

 

 
Ekonomiska berättelsen  

Bilaga 1 Resultatrapport  

Bilaga 2 Balansrapport  

Bilaga 3 Redovisning av kapital, intäkter respektive utgifter för de två sektionerna  

Revisionsberättelsen  

Bilaga 4 Revisionsberättelsen  
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Information från vår viltvårdare 

Viltvårdsåret 2023/2024 

Under året har vi haft en del kontakt med arrendatorer runt våra marker. Kommunens mark 

söder om oss har fått ny arrendator och det är inte omöjligt att vi kommer se lite mer av dem 

än vi gjort tidigare år. Året kan ha upplevts lite mer älg intensivt men min analys är att det är 

tack vare sociala medier. 

Ett axplock av årets aktiviteter: 

• Vi har följt en älgko som fastnade på ett smitt staket, hon ser ut att må bra senast vi 

såg henne med sin kalv. 

• Vi har haft en ensam fjolårsälgkalv som flera hundägare varit lite utsatta för. 

• Vi har fått ett staket nedrivet runt en av Myrängsvägens vattenpumpar samt 

gräsmattan uppriven. 

• Vi hade en haltande älg som vi senare kunnat friskförklara. 

• Ett haltande rådjur på Hästskolslingan blev senare vintermat åt de vilda djuren nere på 

Eklövsvägen. 

• Vi har försökt fånga en grävling i fälla som river upp en gräsmatta på hästskoslingan.  

Utfordra inte predatorer (räv, grävling, kråka, skata...) på eget initiativ, för det blir kvickt 

obalans i naturen. Predatorerna blir då de fler och starkare än vad naturen kan försörja vilket 

leder till ett brett lidande i det vilda. Påminner om att hålla hundar kopplade för allas 

säkerhet. 

Tack till alla som på ett eller annat sätt hjälpt till eller bara värnar djuren på ett bildat och 

ansvarsfullt sätt. Vintern har varit väldigt lång och det kommer vi förmodligen se genom ett 

minskat antal vilt kommande år.  

Fortsätt kontakta mig i första hand när ni observerar störande eller skadat vilt inom vårt 

område. Polisens och kommunens förmåga att informera mig när aktivitet sker i vårt område 

är överraskande begränsad.  

Tack och hej! 

Thomas Ekbäck  

070-170 72 08 
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§ 10 Motioner från medlemmarna och Styrelsens utlåtanden 

Motion 1 

Från Ann-Christine Wallin, 31 december 2023 

Motion angående avgift till brygg- och fastighetssektorn. 

Bryggsektionen (84 medlemmar) 

I likhet med föregående års motionär föreslår jag att avgifterna för bryggplatserna skall 

sänkas.  

Enligt resultatrapporten för samfälligheten för år 2022 är det egna kapitalet för 

bryggsektionen +427.872 kr mot för fastigheter ett underskott med -145.186 kr. 

Föreningen synes inte ha budgeterat några större utgifter/kostnader för bryggorna under de 

närmaste kommande åren. 

Jag anser därför att det är motiverat att bryggavgifterna minimeras till  

förslagsvis 500kr/bryggplats. 

Fastighetssektionen (104 medlemmar) 

Med hänsyn till att de sparade medlen i Bryggsektionen delvis synes  används för 

att  täcka de löpande kostnaderna för fastigheterna föreslår jag att avgifterna till 

fastighetssektionen höjs med åtminstone den eventuella sänkningen av bryggavgifterna.  

 

Ann-Christine Wallin 

Fågelviksvägen 191 

Pokalvägen 4 

117 40 Stockholm 

 

Styrelsens förslag till stämmobeslut 

Styrelsen håller med motionären om att det är befogat att sänka avgiften för bryggorna och 

att höja den för fastigheterna. 

Styrelsen fick av stämman 2023 i uppdrag att utreda våra medlemsavgifters storlek efter 

en motion från Lars-Åke Jonsson som hade samma andemening som årets motion från 

Ann-Christine Wallin. 

Styrelsen har utrett förslaget och presenterar det under § 11 Styrelsens framställan. 

Därmed anser styrelsen att motionen är besvarad. 
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§ 11 Framställande från styrelsen 

Sand till badstränder 

Frågan om ny sand till våra badstränder har varit aktuell sen 2018 med flera argument för 

respektive emot kontra kostnaderna. Enligt enkäten som sändes ut 2022 så var det ändå en 

prioriterad fråga så styrelsen väljer att lägga ett förslag för stämman att ta ställning till. 

Senaste påfyllnad av sand gjordes 2008.  

Styrelsen har fått in fyra offerter för arbetet med att transportera och fördela sand på våra tre 

badstränder, de två stränderna vid hamnen och den södra stranden. Man rekommenderade att 

man lägger ut ett sandlager på 20 eller 30 cm. Vi har uppskattningsvis en total yta på 300 m2 

som bör täckas. Detta motsvarar då en sandmängd på 100 respektive 150 ton sand.  

Offerten från Rederi AB Skärgårdsgrus har ett väsentligt lägre pris än de övriga. Skillnaden 

beror på den pråm som används (Solskär) som bara kräver en tur och en betydligt kortare tid 

för fördelningen av sanden. Fördelningen kanske inte ger en golfgreenyta men vind, vågor 

och barnlek lär jämna ut det. Det krävs också att vattennivån inte får vara för låg så att 

pråmen kan gå tillräckligt långt in vilket kräver en viss planering. 

 

Styrelsen föreslår stämman 

- att vi ska lägga sand på våra stränder och att välja offerten från Rederi AB Skärgårdsgrus. 

Styrelsen föreslår också stämman att lägga på ett 30cm sandlager till en kostnad av  

max 80 625kr inkl moms.  

- att om stämman väljer att inte lägga på sand så förslår styrelsen att åtgärden skjuts upp tills 

sektionen fastigheter har uppnått positivt kapital. 

Bilaga 6, sammanställning av offerter från WSAB Marin, Sjöliv AB, Saxarens 

Sjöentreprenad AB och Rederi AB Skärgårdsgrus.  

OBS! Alla underlag och orginalofferter finns hos styrelsen. 

 

Fastighets- och bryggavgifter för 2024 

Styrelsen fick av stämman 2023 i uppdrag att utreda våra medlemsavgifters storlek efter en 

motion från Lars-Åke Jonsson som hade samma andemening som årets motion från Ann-

Christine Wallin. 

  

Fastighetsavgift. 

I balansrapporten framgår att underskotten efter att vi åtgärdat dikena är -225 360kr. Om 

stämman bifaller att vi fyller på sand till våra stränder till en kostnad på 80 000kr ökar 

underskottet till 

 -305 360kr. Beräknat på att hamna på positivt kapital inom 5-6 år så måste vi höja avgiften 

med 400kr dvs runt 15%. Avgiften blir då 3000 kr/år. Vi får då kvar runt 62 000kr varje år 

och bör hamna på ett positivt kapital runt år 2028-2029. Styrelsen ser inga omedelbara 

kostsamma åtgärder och vi bör kunna klara oss med de basala utgifterna dessa år.  

 

Bryggavgift.  

Styrelsen anser att vi bör minska på kapitalet för bryggorna, som är 463 488kr enligt 

balansrapporten. De basala utgifterna 2024 för bryggorna beräknar vi till 25 200kr. Efter den 

besiktning som genomfördes 2023 (bilaga 5) så tillkommer kostnader för 2024 på max 

22 500kr. Kapitalet minskar då till 440 988kr. Besiktningen påvisade inga andra behov av 

omedelbara åtgärder men styrelsen anser ändå att ett kapital på runt 200 000 kr är rimligt att 

ha. För att sänka kapitalet till denna nivå föreslår styrelsen att vi helt pausar bryggavgiften för 
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2024 dvs avgiften för 2024 blir 0 kr/år. Pausas avgiften också nästkommande år komma vi 

ner på ett kapital runt 200 000kr runt år 2032. 

Förslagen för bägge avgifterna är beräknade från de uppgifter vi har i nuläget och kan 

naturligtvis förändras om omständigheterna ändras. En ny bedömning måste göras 

årligen speciellt med avseende på den pausade bryggavgiften. 

 

Styrelsen föreslår stämman 

- att anta styrelsens förslag om en höjning av avgiften för 2024 för fastigheter till 

3000kr/år (15%) och att avgiften för bryggor pausas helt 2024, 0kr/år. 

 

 

Underhållsplan för vägarna 

 

Styrelsen föreslår stämman att anta bifogad underhållsplan för vägarna (bilaga 7). 

 

 

Underhållsplan för bryggorna 

 

Styrelsen föreslår stämman att anta bifogad underhållsplan för vägarna (bilaga 8). 

 

Verksamhetsplan 2024 

Styrelsen  

• Årsstämman 2024 är planerad till 6e april 2024. 

• Gemensamhetssdagar är planerade till 4e maj och 12e oktober.  

• Konstituerande möte sker direkt efter årsstämman, därefter regelbundna styrelsemöten.  

• Informera medlemmarna kontinuerligt via hemsida, epost (till prenumererade 

medlemmar) och anslagstavla. 

 

Vägar  

• Snöröjning och sandning på våra vägar vid behov, maskinsopning i april och vid behov 

ny sand i sandningslådorna.  

• Jobba med alternativ för att hastighetsbegränsningarna på våra vägar hålls enligt 2022 

årsstämmas beslut för Motion 3.  

• Upprätta vägavtal för medlemmars tyngre transporter på våra vägar.  

• Komplettera arbetet med dikena med att inspektera vägtrummorna och rensa där så 

behövs. 

 

Våra allmänningar  

• Vid behov ska styrelsen låta ta ner träd, rensa sly längs våra gångvägar och forsla bort 

grenar, ris- och lövhögar. 

• Ta prov på vattnet från pumpen vid busshållplatsen vid Hästskoslingan och skicka in för 

kompletterande mikrobiologisk testning. 

 

Miljö  

• Inom begreppet Miljö̈ kommer vi att påbörja arbetet för att ta fram en miljöplan för 

samfällighetens marker, stränder och vatten. I detta kommer att ingå en översyn av 

trädpolicyn. Vi kommer också̊ fortsätta arbetet att främja den biologiska mångfalden 

inom vårt område.  
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• Vi tänker prova ett år med att inte låta kantklippa dikena. Att låta de medlemmar som vill 

plantera ängsfrön. I och med kantskärningen av dikena så är dikesrenarna nu relativt fria 

från gräs så det finns förutsättningar för att det ska kunna fungera.   

 

Hamn och badplatser  

• Underhålla trädäcket utanför hamnstugan och bord/bänkar vid trappan till mellanbryggan 

och på̊ våra stränder.  

• Ställa upp bajamaja i hamnområdet under perioden juni till augusti 2024.  

• Skruva upp skåp i hamnstugan samt göra diskbänken mer ändamålsenlig. 

• Eventuellt fylla på sand till våra badstränder, detta beroende på 2024 årsstämmas beslut ( 

§11 styrelsens framställan). 

• Införskaffa fler bord och stolar till bryggorna/hamnen/ stränderna. 

 

Bryggor  

• Fortsätta arbetet med bryggorna utifrån den besiktning som gjordes 2023. Styrelsen 

kommer ta in offerter för byte av de rostade gängstängerna vid bryggplats 80, 81 och 82.  

• Byta ut LED-lampor och några tätningsringar till glaskuporna på stolparna.  

• Vid gemensamhetsdagar, fortsätta olja träbryggorna (med marin miljövänlig olja) och 

rengöra badstegarna (från t.ex. havstulpaner). 

 

Ekonomi   

• Styrelsen arbetar vidare med avgifterna utifrån stämmans beslut.  

• Styrelsen får nu arbeta med konsekvenserna av att samfälligheter inte är momspliktiga. 
 

Budgetplan 2024 - 2028 

  

Målet är att det ska finnas som nettotillgångar minst ett års intäkter från medlemsavgifter, dvs runt 310 000kr för fastigheter.

Angående bryggor så får ett nytt mål sättas när avgifter på nytt måste betalas.

Här är ingen generell kostnadsökning  inkluderad.

Verksamhets 

år

eget kapital 

totalt

eget kapital 

fastigheter

eget kapital 

bryggor

intäkter 

totalt

kostnader 

fastigheter 

o bryggor

fastighets-

avgifter 
kostnader 

brygg-

avgifter 
kostnader 

2028 318 628 3 640 314 988 312 000 275 400 312 000 250 200 0 25 200

2027 282 028 -58 160 340 188 312 000 275 400 312 000 250 200 0 25 200

2026 245 428 -119 960 365 388 312 000 275 400 312 000 250 200 0 25 200

2025 208 828 -181 760 390 588 312 000 275 400 312 000 250 200 0 25 200

2024 172 228 -243 560 415 788 312 000 377 900 312 000 330 200 0 47 700

2023 238 128 -225 360 463 488 369 289 275 789 93 500

Större underhåll / investeringar tillkommer:

2024: badstrandssand kr 80 000

åtgärder bryggor kr 22 500

Fastighetsavgiften 2024 ökar från 2600 till 3000 = 400kr dvs 15%

Fastighetskapitalet ökar med 61 800kr per år from 2025

Fastighetskapitalet hamnar på  plus under 2028

Bryggavgifter pausade

Bryggkapitalet krymper med ca 25 200kr per år (hamnar runt 200 000kr år 2032)
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§ 12 Ersättning till styrelsen och revisorerna 
 

Styrelsen föreslår ingen förändring dvs ersättningen till styrelsen baserar sig på 1 x 

innevarande års prisbasbelopp enligt stämmobeslut 2023. 

 

§ 13 Förslag till styrelsens utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd 

 
Bilaga 9 Budget  

• Intäkter enligt stämmans beslut gällande § 11 Styrelsens framställan gällande 

Fastighets- och bryggavgifter för 2024. 

Debiteringslängd framläggs på stämman samt finns tillgänglig hos styrelsen innan 

stämman. 

• Sista betalningsdag för avgifter är 31 juli.  

 

§ 14 Val av styrelse och styrelseordförande 

 
Två ordinarie ledamöter ska väljas på vardera 2 år. Det gäller kassör samt bryggansvarig. 

Två suppleanter ska väljas på vardera 1 år. 

1 år kvar på sin mandatperiod har ordförande Ylva Johansson och sekreterare Mona 

Wikström samt vägansvarig Daniel Nyström. 

 

Valberedningen presenterar sitt förslag på stämman. 

 

§ 15 Val av revisorer och revisorssuppleant 
 

Valberedningen presenterar sitt förslag på stämman. 

 

§ 16 Val av valberedning 

 

§ 17 Övriga frågor 

 

§18 Meddelande om plats där stämmoprotokollet görs gällande 

 

§ 19 Stämmans avslutande 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


